

B2B Matchmaking Event – Chengdu Business Delegation

October 23, 2019 - Brussels

	Sector	Company Name	Contact Person
1		成都博彦软件技术有限公司 Chengdu Beyond Software Technology Co., Ltd.	王晓红 Wang Xiaohong
2		四川大者科技有限责任公司 Sichuan Lunker Technology Company Ltd.	张卓 Zhang Zhuo
3		成都奔牛科技有限公司 Chengdu Benniu Technology Co., Ltd.	丁子杨 Din Ziyang
4		四川海盛杰低温科技有限公司 Sichuan Haishengjie Cryogenic Technology Co., Ltd.	吴勇金 Wu Yongjin
5	金融服务类企业	成都微智金服信息服务有限公司	严昊

	Financial Services Enterprises	Chengdu Wiseasy Financial Information Services Co., Ltd.	Yan Hao
6	文化教育类企业	成都至创意文化传媒有限公司 Chengdu Maxidea Culture & Media Co., Ltd.	刘燃 Liu Ran
7	Culture and Education Enterprises	成都锦绣天府教育咨询有限公司 Chengdu Tianfu Institute of Building Economy	周旭 Zhou Xu
8	商业服务类企业 Business Service Enterprises	戴德梁行房地产咨询(成都)有限公司 Cushman & Wakefield	席芳 Xi Fang
9		成都品尚农电子商务有限公司 Chengdu Pinshangong E-commerce Co., Ltd.	马敬 Ma Jing
10	现代商贸类企业 Modern Business Enterprises	成都农耕土农业开发有限公司 Chengdu Nonggengtu Agriculture Development Co., Ltd.	吴胜利 Wu Shengli
11		成都三千米甜蜂业有限公司 Chengdu Sanqianmi Sweet Apiculture Co., Ltd.	彭军 Peng Jun

12		成都市瑞昌堂服饰有限公司 Chengdu Ruichangtang Clothing Co., Ltd.	马列光 Ma Lieguang
13	工程建设类企业	中晟玖大建筑工程集团有限公司	罗涛
	Engineering Construction Enterprises	Zhongsheng Jiuda Construction Engineering Group Co., Ltd.	Luo Tao
14	商协会	成都服务贸易协会	余程敏
	Business Association	Chengdu Association of Trade in Services	Yu Chengmin

一、科技类企业:

Science and Technology Enterprises

1、成都博彦软件技术有限公司

Chengdu Beyond Software Technology Co., Ltd.

成都博彦软件技术有限公司于 2008 年在成都市高新区注册。该公司为博彦科技股份有限公司(股票代码 0002649)全资投资子公司,博彦科技作为国内服务外包前三强的企业,目前也是唯一一家在市的服务外包企业,总部位于北京,是一家面向全球的 IT 咨询、产品、解决方案与服务提供商。并在中国、美国、日本、印度、加拿大、新加坡等六个国家设有 30 余家分支机构、研发基地或交付中心。成都公司为博彦科技在国内分支机构中,为西南市场的重要战略布局,也是未来产品与策略转型的转移的后备支撑平台。

成都博彦根据总部的部署,在西部市场中,有着重要的战略布局及行业地位,成都公司自 2009 年建立以来,凭借总部的支持与技术能力的延申,在成都服务外包领域中,占有稳固的一席之地,成为西南区域重要的交付中心及测试中心,并且应用多年的服务外包产品开发测试经验,行业知识及成熟的流程管理,多次承接总部转包的海外业务,完成高质量的远程交付中心,目前公司积累 23+年的服务经验,逐步自主研发 app 软件测试服务平台,

并为行业提供多样化解决方案为主,产品涉及金融、房地产、互联网、医药等行业的解决方案供应商。

对接需求:发掘潜在客户;希望与有 IT 需求的企业合作(不限于行业),提供 IT 研发服务。

Chengdu Beyond Software Technology Co., Ltd. was registered in Chengdu High-tech Zone in 2008. The Company is a wholly-owned subsidiary of Beyondsoft Corporation (stock code 0002649). As one of the top three service outsourcing companies in China, Beyondsoft is currently the only listed service outsourcing company. Headquartered in Beijing, it is a global IT consulting, product, solution and service provider. It has more than 30 branches, R&D bases or delivery centers in six countries including China, the United States, Japan, India, Canada and Singapore. The Chengdu Company is an important strategic layout for the southwestern market among the domestic branches of Beyondsoft, as well as a backup support platform for the transformation and transfer of future products and strategies.

According to the deployment of the headquarters, Chengdu Beyond has an important strategic layout and industry position in the western market. Since its establishment in 2009, the Company has taken a solid position in the field of service outsourcing in Chengdu with the

support of the headquarters and the extension of technical capabilities. It has become an important delivery center and testing center in Southwest China, and has applied years of experience in service outsourcing, product development and test, industry knowledge and mature process management to undertake the overseas business subcontracted from headquarters for many times, and complete the remote delivery center of high quality. At present, the Company has accumulated 23+ years of service experience, gradually developed its own app test service platform, and provided diversified solutions for the industry. The products include solution providers in the financial, real estate, Internet, pharmaceutical and other industries.

Docking demand: Explore potential customers; Hope to cooperate with enterprises with IT needs (not limited to the industry) to provide IT research and development services.

2、四川大者科技有限责任公司

Sichuan Lunker Technology Company Ltd.

四川大者科技有限责任公司成立于 2014 年,是一家卓越的互联网应用软件供应商及技术服务提供商,业务遍及中国、美国和加拿大。

大者公司主要从事多语种软件开发,大数据分析模型,基于自然语言的深度学习模型等方面的技术开发和服务。目前已经为多家大型软件公司,互联网公司提供了稳定可靠的产品服务。同时,大者公司也是多个投资机构和投资人的资深合作伙伴,不断开展 IT 相关领域的投资业务,寻求优质投资项目和合作机会。

目前企业重点聚焦在基于大数据平台之上的自然语言识别,智能人工服务领域的核心技术。同时也在不断通过技术转移,专利购买的方式,引进国外先进核心技术,同步进行技术创新,为各行业用户提供最优的产品。

对接需求:希望与 IT 领域企业交流,寻求优质投资项目和合作机会。

Established in 2014, Sichuan Lunker Technology Company Ltd. is an excellent Internet application software provider and technical service provider with businesses throughout China, the United States and Canada.

The Company is mainly engaged in technical development and services concerning multi-language software development, big data analysis model, and in-depth learning model based on natural language. Currently, it has provided stable and reliable product and services for several large software companies and Internet companies. At the same time, the Company is also the senior partner of several investment institutions and investors. It continues to invest in IT-related fields and seek high-quality investment projects and cooperation opportunities.

At present, the Company focuses on the natural language recognition based on big data platforms and the core technologies in the field of smart artificial services. At the same time, it is also continuously introducing advanced foreign core technologies through technology transfer and patent purchase, and simultaneously carrying out technological innovations to provide users in various industries with optimal products.

Docking demand: Hope to communicate with enterprises in IT field to seek high-quality investment projects and cooperation opportunities.

3、成都奔牛科技有限公司

Chengdu Benniu Technology Co., Ltd.

奔牛科技,Benniu Technology 。公司于 2017 年注册,但早在 2014 年就以已开始相关项目的运营部署,是一家技术驱动型传媒运营公司。聚焦 TMT 产业垂直细分领域,打造第一访谈《牛人说》,金融科技领创媒体《每日金融》。奔牛科技整合行业媒体优质内容,向受众提供含图文音视频的综合新闻资讯、深度报道、观点评论、人物专访、财经产品、科技应用、分享社区等服务,满足主流人群浏览、表达、交流、分享、娱乐、理财等多元化与个性化诉求。以人物为线索,资本为力量,立足专业媒体视角,链接时代风口人物,搭建金融科技桥梁,服务产媒融合发展。用全球化视野、融媒体思维、跨平台理念,打造新时代创新媒体矩阵,构建产媒融合新生态。

对接需求:希望与当地有媒体资源的企业进行交流,未来可以聚焦中比金融科技领域进行合作,例如:联合举办活动、沙龙、拍纪录片、人物专访等。

Benniu Technology, registered in 2017, is a technology-driven media operation company, which has started the operation and deployment of related projects as early as 2014. Focus on the vertical segmentation of TMT industry, create the first interview "Superior Show", Financial Technology Pioneering media "Daily

Financial" .Benniu Technology integrates the high-quality content of industry media, and provides comprehensive news information, in-depth reports, opinion reviews, personal interviews, financial products, technology applications, and community-sharing services including pictures, text, audio and video to the audiences, so as to meet the diversified and individualized appeals of the mainstream browsing, expressing, communicating, crowd in sharing, entertainment and financial management. Taking characters as clues, capital as strength, based on the perspective of professional media, linking up the characters of the times, building a bridge of financial science and technology, and serving the integration and development of production and media. With a global perspective, media thinking and cross-platform concept, we will create a new era of innovative media matrix, and build a new ecology of production-media integration.

Docking demand: Hope to have exchanges with local companies with media resources. In the future, we can focus on China-Belgium cooperation in fintech, such as co-hosting events, salons, documentaries and profile interviews.

4、四川海盛杰低温科技有限公司

Sichuan Haishengjie Cryogenic Technology Co., Ltd.

四川海盛杰低温科技有限公司专注于液氮应用相关设备的研发、生产及销售。经过几年的快速发展,公司已经成为了高新技术企业和双软认证企业。

公司主要产品分布:生物医疗领域、食品领域和工业领域。 是国内生物医疗领域产品型号最齐全的生产企业,包括:铝合金 液氮生物容器、不锈钢气相液氮罐等 100 多个规格型号。拥有多 个发明专利产品。公司严格按照 ISO9001 质量管理体系要求控制 质量,产品取得 3 项发明专利,5 项软件著作权,17 项实用新型 专利及 2 项外观专利。产品获得了欧盟 CE 认证,并远销全球 50 多个国家。

对接需求:希望能够拓展更多的国际市场,发展外国客户; 寻找与当地液氮罐经销商交流合作;希望能够参观比利时生物样 本库,对外国生物样本库进行了解和学习。

Sichuan Haishengjie Cryogenic Technology Co., Ltd. specializes in the R&D, production and sales of liquid nitrogen application related equipment. After several years of rapid development, the Company has become a high-tech enterprise and a double-soft certified enterprise (software enterprise certification and software product registration).

The Company's main product distribution: bio-medical field, food field and industrial field. It is a production enterprise with the most complete product model in the domestic bio-medical field, including: more than 100 specifications of aluminum alloy liquid nitrogen biological container, stainless steel gas phase liquid nitrogen tank, etc. The Company owns multiple patented products. The Company strictly controls the quality according to the requirements of ISO9001 quality management system, and has obtained three invention patents, five software copyrights, 17 utility model patents and two appearance patents. The products have obtained the European Union CE certification and are exported to more than 50 countries around the world.

Docking demand: Hope to expand more international markets and develop foreign customers; Looking for cooperation with local liquid nitrogen tank distributor; I hope to visit the Belgian biological sample bank and learn about the foreign biological sample bank.

二、金融服务类企业

Financial Services Enterprises

1、成都微智金服信息服务有限公司

Chengdu Wiseasy Financial Information Services Co., Ltd.

成都微智金融信息服务有限公司(以下简称"微智金服")成立于 2016 年 1 月,注册资本 1 亿元人民币,法定代表人袁学,公司位于成都市青羊区提督街 99 号恒大华置中心写字楼 30 层。微智金服以"金融科技驱动商业服务"为核心理念,立足科技,创新金融,为实体商业创造新型金融产品,在支付协作与支付后市场服务、消费金融服务、创新大众消费工具等方面展开创新。微智金服是四川省支付清算协会、成都服务贸易协会、成都金融服务外包协会会员单位。

微智金服是"中国互联网 POS 技术与服务提供商"北京微智全景信息技术有限公司(以下简称"微智全景")的全资子公司。微智全景以"实体商业连接互联网"为核心使命,开发了"旺"系列商业服务科技产品,主要功能包括收银、电商服务、会员卡券、在线营销、店铺经营管理等。目前"旺"系列产品已有包括手持类、收银台类、移动类等多款产品,其中"旺 POS-3"代表中国金融专业设备首次荣获德国"红点"设计大奖和 iF 国际设计奖。同时,微智全景也是中国银联在智能云 POS 领域重要的合作伙伴。公司已在全国 31 个城市部署了超过 10 万台智能终端,知名合作品牌达

到 200 余家,并引入超过 600 家电商应用。

对接需求:了解当地支付机构需求,零售行业情况;希望与 当地金融机构合作。

Chengdu Wiseasy Financial Information Services Co., Ltd. (hereinafter referred to as "Wiseasy Financial Services") was founded in January 2016 with a registered capital of RMB 100 million. The legal representative is Yuan Xue. The Company is located at Floor 30, Evergrande Huazhi Center Office Building, No. 99, Tidu Street, Qingyang District, Chengdu. Based on the core concept of "financial technology-driven business services", Wiseasy Financial Services innovates finance on the basis of science and technology, creates new financial products for traditional commerce, and carries out innovation in payment cooperation and post-payment market services, consumer financial services, and innovative mass consumer tools. Wiseasy Financial Services is a member of Sichuan Provincial Payment & Clearing Association, Chengdu Association of Trade in Services and Chengdu Financial Services Outsourcing Association.

Wiseasy Financial Services is a wholly-owned subsidiary of Beijing Wiseasy Technology Co., Ltd. (hereinafter referred to as "Wiseasy"), a "China Internet POS technology and service provider". With the

core mission of "traditional commerce connected to the Internet", Wiseasy has developed the "W" series of commercial service technology products. The main functions include cash register, e-commerce service, membership card voucher, online marketing, store management and so on. At present, the "W" series products have already included a variety of products such as hand-held products, cash register products and mobile products, among which "W POS-3", on behalf of China's financial professional equipment, won the German "Red Dot" Design Award and iF international design award for the first time. At the same time, Wiseasy is also an important partner of China UnionPay in the field of intelligent cloud POS. The Company has deployed more than 100,000 intelligent terminals in 31 cities across the country, with more than 200 well-known cooperative brands, and introduced more than 600 e-commerce applications.

Docking demand: In-depth understanding of the needs of local payment institutions and the retail industry; Hope to cooperate with local financial institutions.

三、文化教育类企业

Culture and Education Enterprises

1、成都至创意文化传媒有限公司

Chengdu Maxidea Culture & Media Co., Ltd.

Maxidea 至点文化(至点公关,至创意)以"中国西南专业会 展及文创整合服务机构"为发展目标,"资源、整合、共享、交流、 合作"为经营理念,打造全链条式流程化会展服务解决方案,以展 务服务、会务服务、商务服务三大版块为核心,长期致力于国际 会展会务服务和专业品牌公关活动,成功策划执行四川省市级多 个大中型会议活动展览,与四川各级政府、组织机构达成常年战 略合作关系,还多次为武侯区、青羊区策划执行系列城市营销推 广; 2017 年 Maxidea 至点文化(至点公关,至创意)作为环球小 姐中国西南赛区主办方主办了环球小姐中国西南赛区系列赛事及 品牌推广活动。在会务会展、大型活动方面取得优异成绩的同时, Maxidea 至点文化(至点公关,至创意)也长期致力于品牌服务、 影视拍摄、文创孵化领域,目前为止,至点文化多次为西南一线 优秀品牌企业(如国窖 1573、五粮液、金六福等)提供文化创意 及品牌公关服务;并以青年文创市集为平台,成功孵化千余青年 文创手艺人、非遗传承人。凭借良好的多维发展,至点文化持续 在西南文创和会展公关整体服务领域保持领先。

对接需求:将青年设计师产品带出去,引进欧洲先进的文创 理念;希望与当地文创企业交流合作。

Maxidea Culture (Maxidea Public Relation, Maxidea) takes the "Southwest China professional exhibition and culture innovation integration service institution" as the development goal, and the "resources, integration, sharing, communication and cooperation" as the management philosophy to create a full-chain process-oriented exhibition service solution. With the three major sections of exhibition service, conference service and business service as the core, it has long been committed to international exhibition services and professional brand public relations activities, and successfully planned and implemented many large and medium-sized conferences and exhibitions in Sichuan Province. It has reached perennial strategic cooperative relations with all levels of governments and organizations in Sichuan, and planned and implemented a series of urban marketing promotion for Wuhou District and Qingyang District for many times; in 2017, Maxidea Culture (Maxidea Public Relation, Maxidea) as Miss Universe China Southwest organizers hosted the Miss Universe China Southwest Division series of events and brand promotion activities. While achieving outstanding results in conferences and exhibitions and large-scale events, Maxidea Culture (Maxidea Public Relation, Maxidea) has long been dedicated to

brand service, movie and television photography, and culture innovation incubation. So far, Maxidea Culture has provided cultural creativity and brand public relations services for many first-class brand enterprises (such as National Pits 1573, Wuliangye and Jinliufu) in Southwest China for many times; With the youth cultural and creative market as the platform, Maxidea Culture has successfully cultivated more than one thousand young cultural and creative craftsmen and intangible cultural heritage inheritors. With good multi-dimensional development, Maxidea Culture continues to lead in the overall service field of Southwest cultural innovation and exhibition public relations.

Docking demand: Take young designer products out and introduce advanced cultural and creative ideas from Belgium; Hope to exchange and cooperate with local cultural and creative enterprises.

2、成都锦绣天府教育咨询有限公司

Chengdu Tianfu Institute of Building Economy

近二十年来,中国楼宇经济飞速发展,行业的发展速度快于人才的培养速度,导致了行业内人才的匮乏。为了更好地满足行业内人才的需求,在成都市商务局的关心下,由成都市楼宇经济促进会主导,成立了成都楼宇经济天府学院,主旨是通过人才的培养,为楼宇经济赋能,促进行业的优质发展!

楼宇经济天府学院的愿景是成为楼宇经济人才的摇篮,本着"实操、实战、实用"的教学宗旨,为行业的人才培养和人才梯队建设做出一点贡献。所以,学院所聘请的讲师均来自企业管理层,都具有丰富的实战经验和对行业的深刻了解,能解决学员在工作中所遇到的实际问题,把课堂与工作场景有机地融合在一起,搭建一个长久的行业内人才交流、学习、沟通的平台,立志打造成为行业提供人才培训服务的"企业大学"。

对接需求:我们主要在楼宇及零售领域做企业员工再教育,希望引进比利时企业职业培训理念,并且邀请楼宇及零售方面的职业培训专家到我公司授课。

Over the past two decades, China's building economy has developed rapidly, and the industry has been developing faster than the training of it's talents, which has led to a shortage of talents. In order to better meet the needs of talents in the industry, with the guidance of

Chengdu Bureau of Commerce and led by Chengdu Association of Building Economy Promotion, Chengdu Tianfu Institute of Building Economy was established. Its main purpose is to foster talents to empower and promote high-quality development of the building economy industry.

The vision of Tianfu Institute is to become the cradle of building economy talents in line with the principle of 'practical learning'. Therefore, the lecturers of the institute are all from the management of their companies with rich practical experience and profound understanding of the industry. They integrate the classroom and work scenes to solve the practical problems encountered by the students in their work. Tianfu Institute is aimed to build a long-term platform for talents to communicate, learn and connect in the industry, and to build a 'corporate university' that provides talent training services for better development of building economy.

Docking demand: We are mainly engaged in corporate staff re-education in the building and retail sectors. We hope to introduce the vocational training concept of Belgian enterprises and invite vocational training experts in building and retail to our company.

四、商业服务类企业

Business Service Enterprises

1、戴德梁行房地产咨询(成都)有限公司

Cushman & Wakefield

戴德梁行是全球领先的房地产服务商,为客户提供全方位的服务,以满足人们办公、购物及居住方面的需求。我们遍布全球60多个国家的43,000名员工为世界各地的租户及投资者提供服务。我们在大中华区设有20家分公司,通过兼具本土洞察与全球视野的房地产方案为客户创造更大的价值。戴德梁行是全球最大的房地产服务商之一,年营业收入达50亿美元,核心业务包括租赁代理、资产服务、资本市场、设施服务、全球企业服务、投资管理、项目管理、租户代表,以及估价及顾问服务。更多详情,请浏览www.cushmanwakefield.com,或关注我们的微博(戴德梁行中国)及微信(戴德梁行)。

对接需求: 希望与比利时房地产服务商交流合作。

Cushman & Wakefield is a leading global real estate services firm that helps clients transform the way people work, shop and live. The firm's 43,000 employees in more than 60 countries provide deep local and global insights that create significant value for occupiers and investors around the world. In Greater China, the firm has a

co-branded presence under the name of DTZ/Cushman & Wakefield and operates 20 offices in the region. Cushman & Wakefield is among the largest commercial real estate services firms with revenues of \$5 billion across core services of agency leasing, asset services, capital markets, facility services, global occupier services, investment & asset management, project management, tenant representation and valuation & advisory. To learn more, please visit www.cushmanwakefield.com or follow us on Weibo/WeChat (DTZ_China).

Docking demand: Hope to exchange and cooperation with Belgian real estate service providers.

五、现代商贸类企业

Modern Business Enterprises

1、成都品尚农电子商务有限公司

Chengdu Pinshangong E-commerce Co., Ltd.

成都品尚农电子商务有限公司是一家专业的地标农产品品牌化运营商。目前公司主要进行金堂县地标产品—金堂羊肚菌的品牌化运营!公司主要通过品牌视觉设计,品牌整体营销推广,线上线下销售渠道拓展,产业链布局四大板块;以高度、长度、广度和深度的品牌化四维战略带动当地产业发展,用品牌带动产业,用产品代言城市!

对接需求:希望与比利时平面包装设计企业合作;寻找羊肚 菌在欧洲市场的销售渠道。

Chengdu Pinshangong E-commerce Co., Ltd. is a professional landmark agricultural product branding operator. At present, the Company mainly carries out the brand operation of landmark products in Jintang County - Jintang morel! The Company drives the development of local industries, drives the industry with brands, and endorses the city with products mainly through four major sectors of brand visual design, brand overall marketing promotion, online and offline sales channel expansion, industrial chain layout, as well as

the four-dimensional branding strategy of height, length, breadth and depth!

Docking demand: hope to cooperate with Belgian graphic packaging design enterprises; looking for sales channels of morels in the European market.

2、成都农耕土农业开发有限公司

Chengdu Nonggengtu Agriculture Development Co., Ltd.

成都农耕土农业开发有限公司从事生鲜行业已有 6 年,具备农业种植,渠道销售及生鲜农产品供应,立志于整合金堂柑橘鲜果资源,重新打造从产到销的全供应链的柑橘新品牌,建立一套功能完善,品质卓越的现代化柑橘打包和快递物流系统,公司致力于整合种植基地和加大公司自有果园基地建设,公司现已打造"白云果园"品牌,结合线上多多果园,拼多多,天猫,京东,抖音等线上购买平台,追求产品"新鲜,健康,美味,时尚"的品质保证,为顾客带来方便快捷的生活体验,2018 年公司通过线上平台销售金堂柑橘 680 万斤。

天府花园水城——富美金堂,公司基地位于金堂县隆盛镇, 又新镇种植面积近 1200 亩,产果斤 900 吨,其中 600 亩已经打造 成标准示范园,基地所种植的果树是最早取自 72-1 母本树枝条嫁 接而成,种植品种有早熟产品爱媛,春见,耙耙柑,从种植基地 到新鲜水果的采摘,经采后处理,到电商物流配送,我们提供全 流程服务。

对接需求:考察比利时农产品市场,希望能与比利时有销售 渠道的企业交流合作。

Chengdu Nonggengtu Agriculture Development Co., Ltd. has been engaged in the fresh food industry for six years and has agricultural

planting, sales channels and fresh agricultural products supply. The Company is determined to integrate resources of Jintang fresh citrus, re-create the new citrus brand from production to sales, and establish a modern citrus packaging and express logistics system with perfect functions and excellent quality. The Company is committed to integrating planting bases and increasing the Company's own orchard base construction. The Company has now created the "Baiyun Orchard" brand, and combined with online purchase platforms such as Duoduo Orchard, Pinduoduo, Tmall, Jingdong and Douyin, it pursues the quality assurance featuring "freshness, health, delicacy and fashion" so as to bring convenient and quick life experience for customers. In 2018, the Company sold 3.4 million kilograms of Jintang Citrus through online platforms.

Tianfu Garden Water City - Affluent Jintang. The Company base is located in Longsheng Town, Jintang County. The Youxin Town has a planting area of nearly 1,200mu, with a fruit yield of 900 tons, of which 600mu has become a standard demonstration park. The fruit trees planted at the base are firstly grafted from the 72-1 female branches, and the planting varieties are early-maturing products such as Aiyuan, Chunjian, and Papagan. We provide whole-process services from the picking of fresh fruits at the planting base, post-harvest handling, to e-commerce logistics and distribution.

Docking demand: Investigate the Belgian agricultural products market, hope to communicate and cooperate with Belgian enterprises with sales channels.

3、成都三千米甜蜂业有限公司

Chengdu Sanqianmi Sweet Apiculture Co., Ltd.

成都三千米甜蜂业有限公司年出口蜂蜜,蜂花粉,蜂王浆等产品 6000 吨,销往德国,法国、日本、马来西亚、新加坡等 40多个国家和地区。拥有 142 个通过德国有机认证机构 BCS 认证的有机蜂场。工厂拥有 8 项蜂产品及设备的专利证书,也为熊猫基地提供熊猫专供蜂蜜。工厂占地 12000 平米,产能每年 8000 吨,拥有严格、标准的质量控制系统,通过英国零售商协会标准认证、HACCP、ISO9001、ISO22000 认证、欧盟有机食品认证、美国有机食品认证。

对接需求:公司提供蜂蜜原材料,希望与比利时生产性企业 交流合作。

Chengdu Sanqianmi Sweet Apiculture Co., Ltd. exports 6,000 tons of honey, bee pollen, royal jelly and other products to more than 40 countries and regions such as Germany, France, Japan, Malaysia and Singapore. It has 142 organic bee farms certified by the German organic certification body BCS. The factory holds eight patent certificates for bee products and equipment, and also supplies special honey for pandas at the Panda Base. The factory covers an area of 12,000 square meters and has a production capacity of 8,000 tons per year. It has a strict and standard quality control system, and has

passed the Belgian Retail Consortium standard certification, HACCP, ISO9001, ISO22000 certification, EU organic food certification, and US organic food certification.

Docking demand: The company provides raw materials for honey and hopes to exchange and cooperate with manufacturing enterprises in Belgium.

4、成都市瑞昌堂服饰有限公司

Chengdu Ruichangtang Clothing Co., Ltd.

成都市瑞昌堂服饰有限公司成立于 2014 年,致力于发展商务青年休闲服饰,自主创立 Kudoful 品牌。产品以各类中高档纯棉、麻棉、丝绵及棉混纺交织类服装为主。品质优良、款式新颖、裁剪独特。通过近几年的努力赢得了广大消费者的认可肯定,在西南地区确立了稳固的市场地位。

对接需求:希望与服饰企业交流合作,引进国外潮流设计。

Chengdu Ruichangtang Clothing Co., Ltd., since being founded in 2014, has been committed to producing casual wears for young businessmen and created the "Kudoful" brand. Our products are mainly garments of high and medium classes made of pure cotton, hemp cotton, silk floss, and cotton fabric, featuring high quality, fashionable style and unique tailoring. Over the years of hardships, we won the recognition from customers and a solid market position in the southwest regions.

Docking demand: Hope to exchange and cooperation with clothing enterprises, the introduction of foreign fashion design.

六、工程建设类企业

Engineering construction enterprises

1、中晟玖大建筑工程集团有限公司

Zhongsheng Jiuda Construction Engineering Group Co., Ltd.

中晟玖大建筑工程集团有限公司成立于 2013 年,公司注册资本伍仟零壹拾玖万元人民币,座落于青羊区光华东三路 489 号西环广场 14 楼 4-5 号,主项经营建筑工程施工总承包二级,市政公用工程施工总承包二级,水利水电工程施工总承包二级,地基基础工程专业承包二级,起重设备安装工程专业承包二级,消防设施工程专业承包二级,防水防腐保温工程专业承包二级,建筑装修装饰工程专业承包二级,建筑幕墙工程专业承包二级,古建筑工程专业承包二级,城市及道路照明工程专业承包二级,公路交通工程专业承包公路安全设施二级,公路工程施工总承包三级,河湖整治工程专业承包三级,环保工程专业承包三级,钢结构工程专业承包三级,城市园林绿化三级,省内各地区已备案。信用等级"AAA"企业,通过 ISO9001 质量管理体系、ISO14001 环境管理体系、OHSAS-18001-2001 职业健康安全管理体系认证。

公司现拥有一批高学历、高素质、高职称的高级人才队伍。公司大力弘 扬敢为人先、务实进取的创业精神,以诚信为本的经营原则,以高标准、高质量求生存的理念,以开拓、求实、高效、文明、廉洁的十字作风管理员工。

几年来,公司在已有成绩的基础上,不懈努力、开拓进取, 在省内外建筑市场占有了一席之地,积累了丰富的施工经验,掌 握了各种新型施工技术;赢得了广大客户及质检部门的好评,被 评为"质量诚信单位"。

对接需求:希望与当地建筑企业交流合作,共同探讨施工管理和施工工艺。

Zhongsheng Jiuda Construction Engineering Group Co., Ltd. was founded in 2013, with the registered capital of RMB 50.19 million. Located at Room 4-5, 14F, Xihuan Plaza, No. 489, 3rd Section of Guanghua East Road, Qingyang District of Chengdu City, the company's main businesses include Grade II general contracting of building engineering construction, Grade II general contracting of municipal public engineering, Grade II general contracting of water conservancy and hydropower engineering, Grade II specialized contracting of foundation engineering, Grade II specialized contracting of hoisting equipment installation engineering, Grade II specialized contracting of waterproof, anti-corrosion and insulating engineering, Grade II specialized contracting of building decoration engineering, Grade II specialized contracting of building curtain wall engineering, Grade II specialized contracting of ancient building engineering, Grade II specialized contracting of city and road

illuminating engineering, Grade II specialized contracting of highway traffic engineering and highway safety facilities construction, Grade III general contracting of highway engineering, Grade III specialized contracting of river and lake treatment engineering, Grade III specialized contracting of environmental protection engineering, Grade III specialized contracting of steel structure engineering and Grade III urban garden greening, which have all been registered and recorded within the regions of Sichuan Province. The company is an "AAA" enterprise in credit rating and has passed the ISO9001 quality management system certification, ISO14001 environmental management system certification. OHSAS18001-2001 occupational health and safety management system certification.

Currently, the company has a talent group composed of high-caliber personnel who are highly educated, with high quality senior titles. Zhongsheng Jiuda carries the pioneering and pragmatic enterprising spirit, adheres to the honest business principle, and manages the employees under the philosophy of high standards and high quality in the working style of exploitation, pragmatism, efficiency, civilization and integrity.

Through all these years' of efforts and exploration, the company has

expanded to the building market outside Sichuan, and has accumulated abundant construction experience and mastered various new types of construction technologies. As a result, it has been highly recognized by its customers and quality inspection departments and was awarded with the honorary tile of "Quality Credit Enterprise".

Docking demand: Hope to exchange and cooperate with local construction enterprises to jointly discuss construction management and construction technology.

七、商协会

Business Association

1、成都服务贸易协会

Chengdu Association of Trade in Services

成都服务贸易协会,前身是成立于 2009 年的成都服务外包行业协会,是目前四川省范围内唯一的 AAAAA 级服务贸易协会。

会员情况:现服务四川省 700 余家信息技术、创意企业、旅游服务等领域企业,培训机构、咨询机构等

协会服务体系:

咨询服务— 针对有意来川投资及设立海外机构的企业及相 关组织提供前期考察、楼宇推荐、注册、税务办理、政策辅导等 一站式咨询服务;

资讯分享及商机对接— 分享四川省相关服务产业发展资讯, 促进国内外企业、机构间商务合作对接;

人才服务— 为各类机构在四川开展业务提供人才招募渠道, 同事促进来川创新机构与四川高校开展合作;

品牌推广—整合当地媒体资源,扩大来川发展企业品牌知名度。

对接需求:与当地政府机构、行业组织、创新机构形成长期

稳定的双边资讯交换机制;与当地政府机构、行业组织、创新机构进行双方企业资源互推匹配,主要形式可通过资讯简报分享及国际化市场活动参与;与考虑在成都建立办事处的政府机构、行业组织、创新机构共同合作进行联合挂牌。

Chengdu Association of Trade in Services (CDATS) established in 2009 that the previous name was Chengdu Service Outsourcing Industry Association. Till now, it is the only one 5A service trade association in Sichuan Province.

Members: Serve more than 700 enterprises of information technology, innovation enterprises, tourism service, training organizations, consulting organizations, etc.

Association' s service system:

Consulting — One-stop consulting services for enterprises or organizations intending to invest or to set up overseas office in Sichuan regarding preparatory visit arrangement, office building recommendation, registration, tax processing, policy inquiry, etc.

Information share and business opportunity bridging — — Share information on related service and industry development, and bridge internal and international enterprises and organization for business cooperation

Talent service — Provide talent recruitment channels for enterprises and organizations in Sichuan, and promote cooperation between innovation organizations and colleges & universities in Sichuan.

Brand promotion——Integrate local media resources and promote brands of enterprises intending to invest in Sichuan

Docking demand: Form a long-term and stable bilateral information exchange mechanism with government offices, business associations, and innovation organizations; Work with government offices, business associations, and innovation organizations for the two sides' enterprises resource bridging, mainly by means of information bulletin share and international market activity participation; Jointly set up offices or organizations with foreign government offices, associations, or innovation organizations intending to settle in Chengdu.